
Nepravidelné
slovesá

Nauč sa nepravidelné slovesá v angličtine
raz a navždy. Stačí si ich dať do skupín a

učenie ide ľahšie. Nájdeš tu zoznam
základných slovies.



NEPRAVIDELNÉ SLOVESÁ

Všetky formy sú rovnaké - nemenia sa

stáť €
rezať, krájať
udrieť
ublížiť, udrieť
nechať
položiť
zavrieť

cost
cut
hit
hurt
let
put
shut

cost
cut
hit
hurt
let
put
shut

cost
cut
hit
hurt
let
put
shut

Slovensky            základný tvar      minulý čas            minulé príčastie

2 formy sú rovnaké

priniesť
kúpiť
chytiť
vyučovať
biť sa, bojovať
myslieť

bring
buy
catch
teach
fight
think

brought
bought
caught
taught
fought
thought

brought
bought
caught
taught
fought
thought

2. prvá a tretia forma sú rovnaké

came
ran
became

come
run
become

1.-OUGHT, -AUGHT (čítame /-ót/)

prísť
behať
stať sa

come
run
become

3. druhá a tretia forma sú rovnaké - končia na -d, -de

found
had
made
heard
held

nájsť
mať
vyrobiť
počuť
držať

find
have
make
hear
hold

found
had
made
heard
held
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NEPRAVIDELNÉ SLOVESÁ

3. druhá a tretia forma sú rovnaké - končia na -d, -de

čítať
platiť
stáť
povedať
predať
povedať

read
pay
stand
say
sell
tell

read /red/
paid
stood
said
sold
told

Slovensky            základný tvar      minulý čas            minulé príčastie

spať
udržať, nechať
snívať
hláskovať
sedieť
dostať
strieľať
stratiť
postaviť
minúť
poslať
požičiať

sleep
keep
dream
spell
sit
get
shoot
lose
build
spend
send
lend

slept
kept
dreamt
spelt
sat
got
shot
lost
built
spent
sent
lent

1. i - a - u, zmena samohlásky v slove, čítame /i/-/e/-/a/

began
drank
rang
swam
sang

začať
piť
zvoniť
plávať
spievať

begin
drink
ring
swim
sing

begun
drunk
rung
swum
sung

read /red/
paid
stood
said
sold
told

4. druhá a tretia forma sú rovnaké - končia na -t

slept
kept
dreamt
spelt
sat
got
shot
lost
built
spent
sent
lent

Všetky formy sú iné

Haja Education, s.r.o.
www.chcemsaucit.sk

https://chcemsaucit.sk/


NEPRAVIDELNÉ SLOVESÁ

2. druhá forma končí na -ew, tretia končí na -own

fúkať
rásť
vedieť
hodiť
lietať
kresliť

blow
grow
know
throw
fly
draw

blew
grew
knew
threw
flew
drew

Slovensky            základný tvar      minulý čas            minulé príčastie

byť
zlomiť
vybrať
rozprávať
biť
ukradnúť
zobudiť
hrýzť
skryť
šoférovať
jazdiť
stúpať
písať
padať
zabudnúť
jesť
dať
vziať
vidieť

be
break
choose
speak
beat
steal
wake
bite
hide
drive
ride
rise
write
fall
forget
eat
give
take
see

was/were
broke
chose
spoke
beat
stole
woke
bit
hid
drove
rode
rose
wrote
fell
forgot
ate
gave
took
saw

blown
grown
known
thrown
flown
drawn

3. tretia forma končí na -en

been
broken
chosen
spoken
beaten
stolen
woken
bitten
hidden
driven
ridden
risen
written
fallen
forgotten
eaten
given
taken
seen
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